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Nu har snart iinnu en sommff passerat och
ftirpassats till minnenas arkiv. Alla har vi
olika asikter om den har varit bra eller
dålig beroende på vad vi frrviintat oss av
den och vad vi planerat att göra under den.

Ur ftireningens synpunkt kan konstateras
att sommaren varit produktiv, trots peri-
oder av §la och väta har planerade al.tivi-
teter i stort sett kunnat genomföras.
Hfu är en kort resultatsammanfattning av
sommarens aktiviteter:
Ett andra möte med HP Fallesen om till-
byggnaden under lägenhet I har hållits och
HP meddelade då att han uppdragit åt
Looström & Gelin Konstruktionsbyrå AB
att ta fram konstruktionsritningar, bygg-
lovshandlingar etc. På grund av semestrar
och omfattningen av arbetet beråiknas
handlingarna inte kunna presenteras ftiniin
i slutet av september.
Boulebanorna på vfu bollplan byggdes i
början av juli av Bengt Fridh och ett antal
intesserade medlemmar. I samband med
banbygget rensades också bollplanen fran
ogräs och överflödigt grus sanrt buskar och
sly liings staketet.
Dalkia har under varen och sommaren re-
parerat taken över entrderna och trapp-
husen till Odd Fellowvägen 28, 30, 32,34
och 36.
Byggnadsfirman Kenneth Andersson har
renoverat åtfa balkonger på husen 2 - 14
(flerbostadshusen).
Bättring av målning på balkonger på hus 1

(f d skolbyggnaden) har påbörjats men inte
slutftirts på gxund av det ostadiga vädret.
Fr.ägan om radonviirdena i hus I har aktua-
liserats av kommunens miljöfiirvaltning,
som krävt att vi senast den 4 september
redogör ftir vad vi gör fdr att siinka radon-
våirdena i sex liigenheter i hus I där
viirdena ligger över dagens gråinsviirde på

200 bq/m'z. Eftersom radongasen kommer
från kulverten under huset har en fdrnyad
inspektion av alla rör- och kabelgenomfr-
ringar fran kulverten till lägenheter och
korridorer på bottenvåningen giorts ftir att
spåra eventuella läckor. En del misstiinkta
läckor har hittats och ttitring pågår. Sam-
tidiet ufftirs radonmätning på olika stiillen i
kulverten, trapphus och korridorer fiir att
undersöka om utförda åtgiirder ger mätbara
resultat. Under hösten kommer korttids'
mätningm av radonhalten i lägenheter att
utföras med frreningens egen mätare.

Fj ä rrvärmekostnaderna
Fortum infiirde vid årsskiftet en helt ny typ
av fiärrviirrnetaxa i vilken man ftirutom
viater- och sommaravgift införde en "mel-
lanavgiff' ftir månadema april och oktober
samt ftir Odd Fellowvägen en komplicerad
"volymrabatt" som man irrte kan riikna
fram själv. Dessutom tog man bort den
fasta årsavgiften, ökade effektpriset något
samt inftirde for O§ en fast årsavgift ftir
volymrabatfen.

Att taxeändringen skulle leda till ökade
fiåirrviirmekostnader vaf, ftrvtintat, men
genom omfiirdelningen av kostnader mel-
lan olika komponenler i taxan hm det varit
svårt att beräkna hur stor höjningen skutle
bli innan vi fätt ett halvårs utfall med den
nyataxan.
Om man beråiknar kostnaden fiir fiirbruk-
ningen första halvåret 2Al2 med både den
gamla cch den nya taxan får man fram en
kostnadsökning pä 12,5 Yo av vilrmeav-
giften, dvs 1:50 per m2 och månad. Det
betyder att viirmeavgiften troligtvis måste
höjas 2013. Hur stor höjningen blir kom-
mer atf faststiillas i oklober i samband med
översynen av budgeten fdr 2013. Därfdr iir
det mycket vikiS att alla medlemmar nu
hushållar med energin.



Nyhets- och informationsblad nr 5 Augusti 2012

Årsavgiften
Årsavgiften åir den avgift som erläggs med
en tolftedel varje månad och som skall
täcka alla fastighetskostnader utom våirme-
kosfiraden.

Årsavgiften (exklusive värmeavgiften och
parkeringshyran) har varit oftiråindrad
sedan andra kvartalet 2006, medan konsu-
mentprisindex under sarnma tid har stigit
9,6 yo. Avgiften siinktes dessutom indirekt
2008 då Com Hem-avgiften pä ca 265>
per abonnent och månad inte höjde årsav-
giften.
Årsavgiften påverkas dock inte enbart av
prishöjningar i samhället utan även av att
ftireningens fastigheter åIdras och diirftir
kräver mer underhåll. Den största enskilda
utgiftsposten i ftreningens kostnader är
dessutom bankråintor, som nu under ett
antal år fallit till historiskt sett mycket låga
nivåer och diirigenom finansierat driftkost-
nadsökningarn4 men nu börjar även bank-
riintorna att stiga bl a på grund av oron på
finånsmarknadema.

Men det finns även exempel på att en
höjning av avgifter kan leda till kostnads-
siinkning ftir fiireningen. Ett sådant fall
hade vi i början på året då Stockholm
Vatten höjde sina tar<or med ca 6 Yo. Dewla
höjning kompenserade vi helt genom att
styrelsen vid granskning av taxoma fann
att fiireningen genom minskad årsftirbruk-
ning av vatten under tre år borde flyttas ner
ett steg i de fasta avgifternas "taxetrappa",
vilket genomftirdes i början på året.

Ett annat område diir kostnaderna kan
reduceras ilr sophanteringen. Planen att
sänka kosflradema genom att gräva ner ett
antal stora sopbehåIlare typ Molok både på
Odd Fellowvägen och Ålgrytevägen ftill
dock vid närmare granskning på grund av
både kostnader och svårigheten att finna
Itimpliga platser ftir placering av ktulen
med hiinsyn till grundftirhållanden (berg)
och befintliga ledningar i marken.
tösningen blir nu att successivt ersätta de
nuvarande säckama med plastkiirl pä 370
liter, ett kärl per hus dvs 6 lägenheter. Att
detta skall lyckas kräver dock att alla
medlemmar fti§er gällande regler fdr käll-
sorteringav sopor, nåimligen att det inte är

tillåtet att i hushållssopor slänga plast,
metall, kartong, wellpapp och glas. Det
brister tyvåir mycket på denna punkt bland
våra medlernmat i dag!
Start sker den I oklober på Ålgrytevägen
och uppfiiljning samt fortsattning av
utbytet redovisas i nästa nyhetsblad.

§tadgeöversynen
Årsstiimman gav styrelsen i uppdrag att
tillsätta en arbetsgrupp ffir en översyn av
fiireningens stadgar och regler. En preli-
minåir forfrågan till några medlemmar med
erfarenhet av ftireningsarbete att delta i en
sådan arbetsgrupp gav dock inget resultat,
kanske beroende på att deras erfarenhet
sade dem att ett sådant arbete är krävande.
Att iindra frreningens stadgar tar tid och
det åir viktigt att ktuna till fallgropama frr
hela processen. Annars riskerar fiireningen
att fä bakläxa av Bolagsverket när de nya
stadgama skall registreras, och då tvingas
man att göra om hela proceduren.
För att kunna utarbeta ett bra utrednings-
uppdrag frr arbetsgruppen har därför sty-
relsen valt att låta tre ledamöter genomgå
Bostadsrätternas specialkvrs Att tollca stad-
gorna som bl a behandlar stadgeiindringar.
Kursen hålls den I november och åir kost-
nadsfri ftir medlemmar i Bostadsrättema.

Förenin gsinformationen
Som utlovat har ftireningen fåu en ny hem-
sida som ligger på ftireningens egen do-
miin. Adressen iir www.mälarslingan.se.
Sidan iir åtkomlig men ej frrdigredigerad,
så synpunkter på innehåIl mottas gåima av
styrelsen. Ansvarig ftir uppdatering och
underhåll av hernsidan iir Johan Hassel-
ström.
Den nya hemsidan löser dock inte alla
informationsproblem inom fiireningen, då
alla medlemmar inte har datorer och diir-
med ej har tillgang till internet. All infor-
mation som läggs ut på hemsidan måste
dtirfdr även i fortsäturringen distribueras i
pappersform ftir att alla medlemmar skall
ä del av den.

Höststäddagen
Stiiddagen blir lördagen den 13 oktober.
Kallelse och anmälningsblankeu bifogas
detta blad.
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